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Zápis z 93. schůze VV ŠSČR 
Praha, 25. 11. 2014 
Přítomni: Viktor Novotný, Marek Vokáč, Rostislav Svoboda, Jiří Havlíček, Petr Záruba, Milan Šindelář, 
Petr Buchníček, Petr Pisk 
 

Hosté: František Štross (generální sekretář ŠSČR), Jan Kolašín (sekretář ŠSČR), Petr Souček (Bison & 
Rose), Alexej Šimeček (předseda PŠS), Jaroslav Satranský (předseda SŠS), Jaroslav Šmíd (předseda 
KHŠS), Zdeněk Urban (předseda RK) 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele 
zápisu 

Schůzi zahájil v 17:10 předseda V. Novotný. Zapisovatelem byl určen František Štross, ověřovatelem 
Viktor Novotný. 
 

2. Schválení zápisu z 92. schůze VV ŠSČR   

Usnesení 93/1: VV ŠSČR schvaluje zápis z 92. schůze VV ŠSČR. 
 
Příloha 1: Zápis z 92. schůze VV 
 

3. Schválení programu 93. schůze VV ŠSČR 

Program 93. schůze VV ŠSČR 

  Bod programu Předkladatel 
1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu V. Novotný 

2 Schválení zápisu 92. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

3 Schválení programu 93. schůze VV ŠSČR V. Novotný 

4 Šachy a média M. Šindelář 

5 Zpráva předsedy ŠSČR V. Novotný 

6 Plán práce 2015 V. Novotný 

7 Potvrzení usnesení per rollam F. Štross 

8 Termínový kalendář F. Štross 

9 Zpráva sekretariátu F. Štross 

10 Zpráva předsedy OK F. Štross 

11 Kontrola úkolů F. Štross 

12 Příprava Konference ŠSČR 2015 F. Štross 

13 Dlouhodobá koncepce práce s mládeží M. Vokáč 
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14 Koncepce reprezentace na období 2015 M. Vokáč 

15 Zpráva hospodáře R. Svoboda 

16 Rozpočet ŠSČR 2015 R. Svoboda 

17 Zpráva předsedy KMK M. Šindelář 

18 Zpráva předsedy KM J. Havlíček 

19 Vyhodnocení projektu Podpora šachových oddílů a kroužků J. Havlíček 

20 Jmenování předsedy KR V. Novotný 

21 Zpráva předsedy TMK M. Vokáč 

22 Zpráva předsedy STK P. Záruba 

23 Zpráva LK P. Buchníček 

24 Zpráva delegáta FIDE P. Pisk 

25 Různé 
 26 Závěr 
 

Usnesení 93/2: VV ŠSČR schvaluje zařazení bodu 4 (Šachy a média), který nebyl součástí pozvánky při 
ohlášení schůze VV. 

Usnesení 93/3: VV ŠSČR schvaluje program 93. schůze VV ŠSČR.  
 

4. Šachy a média 

Vzhledem k množícím se nedorozuměním jak, co a kde může KMK prezentovat, pozval 
předseda KMK Milan Šindelář odborníka na PR pana Petra Součka z agentury Bison & Rose. 
 
Ten informoval, jakým způsobem fungují média, jaká témata a jakou formou lze do nich vnášet, 
jakým způsobem se za posledních dvacet let změnily, jaké jsou trendy, jaký je rozdíl mezi regionálními 
a celostátními médii, zájem a prostor pro výsledkové servisy apod. Pro všechny sporty, s výjimkou 
fotbalu a hokeje, není průnik do médií vůbec jednoduchý. Úžeji spolupracujeme s Českou televizí a 
Mafrou, většina redakcí dnes vůbec nemá nikoho, kdo by měl na starost šachy a alespoň zevrubně se 
v nich orientoval.    
 
P. Souček také vyzdvihl, že si ŠSČR drží televizní pořad V šachu, kde má možnost ovlivňovat obsah a 
dostávat tam témata, která potřebuje. 
 
J. Satranský navrhl zřídit kontakt na člověka, kam se mohou šachisté obracet se svými náměty a 
články a který bude nápomocen při jejich zpracování a šíření v kanálech ŠSČR a případně do médií.  
Takový kontakt by se měl ideálně objevit na hlavní stránce webu.  
 
Usnesení 93/4: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu „Šachy a média“. 
 
Úkol 93/1: Zřídit kontakt, na který se mohou šachisté obracet se svými náměty a články, a který bude 
nápomocen při jejich zpracování a šíření v kanálech ŠSČR a případně do médií – KMK – 2015. 
 
 

5. Zpráva předsedy ŠSČR 
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Zprávu předsedy uvedl V. Novotný. 
 
Účastnil jsem se porady předsedů sportovních svazů pořádaného ČUS 5. 11. Pozitivní byly informace 
o letošním financování, kdy by mělo být vše doplaceno, poněkud nejistá je opět budoucnost – snažil 
jsem se hospodáři předat co nejpřesnější informace pro tvorbu plánu 2015. 
 
Již tradičně je v návrhu státního rozpočtu kvůli dlouhodobému výhledu jen 2,9 mld. Kč. Zatím se vždy 
podařilo navýšit aspoň o 300 mil. Všichni sice hovoří o tom, že svazům nesmí být sebráno (a další 
peníze pro TJ/SK by byly navíc), ale dnes nikdo neví, jak se změní kriteria, ty budou teprve řešit 
expertní komise MŠMT. Jisté nejsou ani posuny v TOP80. Doporučený čl. příspěvek dospělého 500 Kč 
nemá být povinný, v zásadě lze brát jakýkoliv poplatek, který prokazuje spoluúčast sportovců vůči 
dotacím od MŠMT. Pro nás by měly obvykle stačit členské příspěvky oddílu – ty je potřeba posbírat 
od oddílů při registraci pro rok 2015. 
 
Z loterií se chce v roce 2015 nasměrovat 40 mil. na kraje, které by tyto peníze zdvojnásobily do svých 
grantových programů – výzva pro KŠS a kluby. Jelikož se podařilo získat více než předpokládaných 
350 mil. Kč/rok, nemělo by se nás to jinak dotknout. 
 
FAČR nás má kontaktovat, zda bychom chtěli bydlet na novém Strahově, kde by chtěli vybudovat 
nové reprezentativní sídlo českého sportu. 
  
Informační systém ČUS – bude se předělávat, nechce konkurovat všesportovnímu systému, na 
kterém pracuje ČOV a MŠMT (za nás J. Lamser), měl by být online, poskytovat svazům přehled členů 
z jednot ČUS (nebude již doplňován Sokol atd.), chtěli by sloužit obcím a krajům, aby uměli vyjet 
sportoviště i mimo TJ a SK, tedy nečlenské. Členstvo a pasport sportovišť vkládáme zatím do starého, 
ekonomický výkaz v II. Q. 2015 by měl být již do nového, spuštění 30. 6. 2015, bude to veřejné. 
 
Konference EU a sport – vzhledem k nemoci GS a odpadnutí cesty hospodáře do Prahy se nakonec 
nikdo nezúčastnil, dostali jsme ale všechny prezentace. Jelikož je použitelné i pro KŠS či oddíly, je 
potřeba zveřejnit na webu. 
 
13. 11. jsem se účastnil jednání Komise neolympijských sportů. Projekt Olympiád dětí a mládeže 
(ODM) – v lednu až únoru 2 roky před akcí je potřeba kontaktovat J. Stluku z ČOV, aby se mohlo 
jednat s kraji, které připravují kandidaturu. Pro nás je vhodná zimní olympiáda, tedy aktivní musíme 
být na začátku roku 2016. Řešily se nejnovější informace k financování, mj. jsme schvalovali návrh 
podpory významných akcí pro neolympijské svazy pro rok 2015 (vzhledem k 3 veledůležitým akcím 
jsme museli vystačit s podílem 7,5 mil. Kč). V komisi jsem dostal na starost péči o strukturu ČOV – 
pořádek mezi sportovními organizacemi, Stanovy ČOV atd. 
    
Hledal jsem nového předsedu komise rozhodčích – nakonec úspěšně. 
  
Při psaní této zprávy mi ale byla doručena rezignace A. Továrka na členství a předsednictví 
v Legislativní komisi. 
  
Řešil jsem situaci s Online Arénou – byla zveřejněna výzva pro hráče i s novinkami ohledně 
pravděpodobné budoucnosti Arény. S díky jsem odmítl nabídku na propagování jiného herního 
serveru. 
 
V reakci na zápis z jednání trenérů a rodičů na MMaS jsem začal řešit Statuty krajských komisí (KM a 
TMK).  
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Účastnil jsem se zahájení MČech mládeže v Harrachově, dělal jsem rozhovor pro pořad V šachu o 
sponzorovi tht Extraligy, účastnil jsem se oslav desátých narozenin Pražské šachové společnosti.  
 
Usnesení 93/5:  VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy. 
 
Úkol 93/2: Zveřejnit na webu materiály z konference EU a sport – sekretariát – 15. 12. 2014. 
 
 

6. Plán práce VV 2015 

V. Novotný navrhl Plán práce VV ŠSČR na 1. pololetí rok 2015. 
 
Usnesení 93/6:  VV ŠSČR schvaluje předložený Plán práce VV na 1. pololetí 2015. 
 
Příloha 2: Plán práce VV ŠSČR na 1. pololetí 2015 
 
 

7. Potvrzení hlasování per rollam 

Za uplynulé období neproběhlo žádné hlasování per rollam. 
 
 

8. Termínový kalendář 
 
Sekretariát předložil aktualizovaný Termínový kalendář.  
 
Usnesení 93/7: VV ŠSČR bere na vědomí aktuální Termínový kalendář. 
 
Příloha 3: Termínový kalendář 
 
 

9.  Zpráva sekretariátu 

Chod sekretariátu byl v posledním období ovlivněn více než dvoutýdenní absencí  gen. sekretáře 

z důvodu nemoci. Hlavní náplně práce mimo běžnou agendu: 

 

1) Na MŠMT byl v řádném termínu poslán výkaz výsledků z letošní poslední započítávané soutěže – 

MS mládeže do 18 let. 

2) Na základě žádosti MŠMT byly dodány chybějící podklady k udělení akreditace dalšího vzdělávání 

pedagogických pracovníků. 
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3) Byla dokončena náročná agenda vyúčtování MS a ME mládeže. Během prosince budou účastníkům 

odeslány všechny vratky. 

4) Extraligovým oddílům byly rozdistribuovány partiáře a reklamní stojánky s logem sponzora tht. 

5) Zájemcům z řad extraligových oddílů byly zapůjčeny online šachovnice na úvodní dvojkolo tht 

extraligy. Následně byly online šachovnice půjčeny na Polofinále MČR dorostenců a MČR dorostenek. 

6) Z TJ Pankác byly v pořádku převzaty 3 zapůjčené online šachovnic s příslušenstvím, za což jim byla 

vrácena záloha 5.000 Kč. 

7) Ve spolupráci se Sergejem Berezjukem bylo přihlášeno družstvo na olympiádu mládeže konanou 

ve dnech 16. – 22. 12. v maďarském Gyoru. 

8) Z FIDE přišly po urgenci zbývající kartičky licencovaných rozhodčích, které byly následně všem 

dotyčným poslány poštou.  

9) Na FIDE byla odeslána a kladně vyřízena žádost Matyáše Marka o titul FM. 

10) Ve spolupráci s TMK byla podána přihláška na konferenci Psychologie sportu v praxi konaná v 

Olomouci a zároveň byl uhrazen registrační poplatek. Z TMK se zúčastní pánové Jansa, Kaňovský, 

Konopka a Vokáč. 

11) Ve spolupráci s Jaromírem Skálou byl na webu ŠSČR aktualizován soubor delegovaných 

rozhodčích. 

12) Probíhá náročná agenda evidence a proplácení faktur z programu Podpora šachových oddílů a 

kroužků. 

Usnesení 93/8: VV ŠSČR bere na vědomí informace ze sekretariátu. 

 

10. Zpráva předsedy OK 

F. Štross stručně informoval o zprávě Organizační komise. 
 
Organizační komise upozorňuje na možné nové požadavky FIDE, zejména co se týče informací o 
hráčích. Nový registrační řád FIDE vyžaduje např. údaj místo narození (který dosud neevidujeme) či 
email každého člena (kde existují pochybnosti o aktuálnosti a kompletnosti údajů poskytovaných v 
rámci každoroční registrace od oddílů). MŠMT pak vyžaduje u každého člena zase údaj o jeho 
spoluúčasti na sportovní činnosti (členský příspěvek) a kontakt, aby mohly být členské seznamy lépe 
kontrolovány. Tomu se musí přizpůsobit proces registrací pro rok 2015. 
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Na webu ŠSČR byla zveřejněna registrace cizinců k 19. 11. 2014 
 
Usnesení 93/9: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy OK. 

 

11. Kontrola úkolů  

F. Štross podal zprávu o průběžném plnění úkolů. 
 
Usnesení 93/10: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 
 

12. Příprava Konference ŠSČR 2015 

F. Štross informoval o přípravě Konference ŠSČR 2015. 
 
Tradiční místo konání konferencí, Hotel Slunce v Havlíčkově Brodě, má v termínu 27. – 28. 2. již 
obsazeno, proto se budou muset hledat jiné prostory. 
 
Usnesení 93/11: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu o přípravě Konference ŠSČR 2015. 
 
Úkol 93/3: Zajistit vhodné místo pro Konferenci ŠSČR 2015 – sekretariát – co nejdříve. 
 
Úkol 93/4: Vytvořit výroční zprávu VV – předsedové komisí – 2. 1. 2015. 
 

13. Dlouhodobá koncepce práce s mládeží 

M. Vokáč představil materiál vypracovaný reprezentačním trenérem Davidem Kaňovským ohledně 
dlouhodobé koncepce práce s mládeží. 
 
V. Novotný doporučil předložený materiál dopracovat. Vzhledem k tomu, že má jít o dlouhodobou 
vizi od práce s talenty až po reprezentaci, měla by obsahovat analýzu dosavadního stavu, zahraniční 
inspirace a komplexní návrh práce s talenty a zároveň by měla získat širokou podporu trenérské obce 
a projít veřejnou odbornou debatou. 
 
Usnesení 93/12: VV ŠSČR ukládá TMK dopracovat koncepci dlouhodobé práce s mládeží. 
 
Úkol 93/5: Dopracovat koncepci dlouhodobé práce s mládeží – TMK – 2015. 
 

14. Koncepce reprezentace na období 2015 

M. Vokáč představil materiál vypracovaný reprezentačním úsekem týkající se koncepce a perspektivy 
mužské reprezentace a návrh přípravy na základě zkušeností z uplynulého období. 
 
Usnesení 93/13:  VV ŠSČR schvaluje koncepci reprezentace na období 2015. 
 
Příloha 4: Koncepce reprezentace na období 2015 

http://www.chess.cz/www/informace/komise/ok/cizinci/registrace-cizincu-2014/registrace-cizincu-k-19-11-2014.html
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15. Zpráva hospodáře 

Svou zprávu uvedl R. Svoboda. 
 

Na základě dodatku č. 1 rozhodnutí Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy o přidělení dotace 
z programu V byl Šachovému svazu vyplacen doplatek dotace ve výši 869.500,- Kč. 

Z Českého olympijského výboru byla Šachovému svazu vyplacena třetí splátka podílu na odvodech 
sázkových společností ve výši 711.000,- Kč. Celková výše sponzorského daru ČOV je 1.776.000 Kč. 

Probíhá vyúčtování dotací z Programu V na Krajská tréninková centra mládeže a Sdružení 
korespondenčních šachistů. 

- Sdružení korespondenčních šachistů, 
- Ústecký krajský šachový svaz, 
- Královéhradecký krajský šachový svaz, 
- Pardubický krajský šachový svaz, 
- Krajský šachový svaz Vysočina, 
- Šachový svaz Zlínského kraje, 
- Šachový svaz Olomouckého kraje. 

Bylo předloženo vyúčtování dotace na KCTM: 
- Pražským šachovým svazem, 
- Jihočeským šachovým svazem, 
- Středočeským šachovým svazem, 
- Krajským šachovým svazem Karlovy Vary, 
- Šachovým svazem Libereckého kraje, 
- Jihomoravským šachovým svazem, 
- Moravskoslezským krajským šachovým svazem. 

Tyto KŠS byly požádány o doplnění či opravu vyúčtování. 

Šachový svaz Plzeňského kraje požádal o odklad předložení vyúčtování do 30. listopadu.  
 
Bylo také předloženo a schváleno k proplacení vyúčtování dotace z programu IV TJ Tatran Poštovná.    
 
Byly projednány a schváleny návrhy na odměny zaměstnancům svazu.   
 
Usnesení 93/14: Na návrh předsedy svazu schvaluje VV ŠSČR mimořádnou odměnu generálnímu 
sekretáři ve výši 50 % základního platu. Odměna bude vyplacena ve mzdě za měsíc listopad.  
 
Usnesení 93/15: Na návrh generálního sekretáře svazu schvaluje VV ŠSČR mimořádnou odměnu 
administrativní pracovnici a účetní svazu ve výši 50 % základního platu. Odměna bude vyplacena ve 
mzdě za měsíc listopad. 
 
Usnesení 93/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu hospodáře. 
 
 

16. Rozpočet ŠSČR 2015 

Na základě požadavků předsedů komisí a sekretariátu zpracoval R. Svoboda první variantu rozpočtu 
ŠSČR pro rok 2015. V této verzi rozpočtu předložené VV nebyly požadavky komisí upravovány. 
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Hospodářský výsledek byl -1.400.000 Kč. Příjmové položky vycházejí ze skutečnosti roku 2014, a to 
jak u položek menších či významně závislých na rozhodnutí svazu (členské příspěvky), tak i u hlavních 
příjmových položek, kterými jsou dotace z MŠMT v programech I, II, V a nově dary z ČOV.  
 
Bohužel se dá konstatovat, že ani na konci roku 2014 není situace v této oblasti zcela stabilizovaná. 
Dokladem může být, že ani na konci listopadu ještě není jasné, jak velkou dotaci z programu V pro 
letošní rok svaz obdrží. Pro rok 2015 navrhl rozpočtový výbor sněmovny navýšit rozpočet v oblasti 
sportu o 1 mld. (pozn. ověřovatele – koaliční rada ale neschválila). Existuje velký tlak na přesun peněz 
do programu III, kde v letošním roce díky úpravě pravidel je velký objem žádostí TJ/SK. 
 
V. Novotný informoval, že úprava pořadí sportů, kde MŠMT dosud významněji podporovalo 
nejlepších osmdesát, by nás neměla ohrozit i v případě snížení počtu podporovaných, protože 
některé sporty (např. motosporty) by měly být sloučeny do jedné „kolonky“. Naopak se očekává tlak 
na změnu přerozdělování prostředků z výnosů ze sázkových společností.   
 
Před projednáním rozpočtu ve VV byly dohodnuty rámcové priority pro rozpočet pro rok 2015: 
 

- rozpočet bude koncipován jako vyrovnaný nebo jen minimálně ztrátový, 
- výdajovou prioritou číslo jedna je personální posílení svazu vedoucí k vyšší profesionalizaci. 

Oproti roku 2010 se rozpočet svazu při odečtení položek jako jsou krajské příspěvky apod. 
téměř ztrojnásobil. Tomu odpovídá i znásobení činností svazu (nárůst v oblasti rozvojových 
programů apod.). Navíc svaz zajišťuje účetní a mzdovou agendu vlastními silami. Přitom 
počet placených zaměstnanců svazu je stejný jako v roce 2010.  

- další výdajovou prioritou jsou rozvojové programy na podporu zvýšení členské základny. Výše 
dotací v programu V je výrazně závislá na členské základně. Ještě výraznější význam má 
velikost členské základny mládeže. Navíc i klíč k rozdělení podílu na odvodech sázkových 
společností z ČOV kopíruje zatím klíč dotace v programu V MŠMT.  

- poslední prioritou z volebního programu je oblast propagace a marketingové komunikace 
svazu.  

 
Po stanovení priorit proběhla dlouhá a bouřlivá diskuse kolem jednotlivých položek rozpočtu. Na 
jejím konci je prozatímní hospodářský výsledek cca - 500.000 Kč. Některé výdajové položky bude 
nutno ještě upřesnit v komunikaci mezi hospodářem a příslušnými komisemi. Upravená verze 
rozpočtu bude projednána na příští schůzi VV ŠSČR. 
 
M. Vokáč zažádal o zavázání rozpočtu na ME jednotlivců a žen z důvodu, že termíny těchto akcí se již 
blíží. ME jednotlivců se bude hrát od 23. února v Jeruzalému a je možné, že na stejném místě a ve 
stejném termínu se odehraje i ME žen. Náklady na ME mužů jsou jen zdánlivě nižší, protože tři top 
hráči mají účast hrazenou v rámci reprezentačních smluv. 
 
Usnesení 93/17: VV ŠSČR zavazuje rozpočet ŠSČR 2015 částkou 30.000 Kč na ME jednotlivců 2015. 
 
Usnesení 93/18: VV ŠSČR zavazuje rozpočet ŠSČR 2015 částkou 90.000 Kč na ME žen 2015. 
 
Usnesení 93/19:  VV ŠSČR ukládá hospodáři ŠSČR zapracovat projednané úpravy do návrhu rozpočtu 
na rok 2015. Dále mu ukládá projednat a upřesnit s komisemi některé otevřené kapitoly a položky 
rozpočtu a zapracovat je do návrhu rozpočtu a ten předložit na 94. schůzi VV ŠSČR. 
 
Úkol 93/6: Zapracovat projednané úpravy do návrhu rozpočtu 2015 – hospodář – 31. 12. 2014. 
 
Úkol 93/7: Projednat a upřesnit s komisemi některé otevřené kapitoly a položky rozpočtu a 
zapracovat je do návrhu rozpočtu – hospodář – 31. 12. 2014. 
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17. Zpráva předsedy KMK 

Zprávu KMK přednesl M. Šindelář. 
 

Grafický manuál loga 

Úkolem KMK bylo dodat grafický manuál loga do 15. 11. 2014, což s drobným předstihem splnila – viz 
příloha grafický logo manuál. Současně začaly probíhat přípravy k ostrému zavedení nového loga k 1. 
2. 2015. V průběhu příprav se ukazuje, že např. razítka a některé verze starého loga nesou text Czech 
federation of the Czech Republic, zatímco stanovy svazu určují, že oficiální anglická verze je Czech 
Chess Federation. V rámci příprav a požadavků KMK ještě dořeší jeho anglickou verzi.  

Komise žádá kolegy, aby dodávali průběžně materiály, kde je zapotřebí logo změnit, abychom 
předešli poněkud typické české vlastnosti řešit vše na poslední chvíli. 

VV apeluje na všechny, kteří používají materiály se starým logem, aby včas, nejlépe již nyní, dodali 
KMK, aby je transformovala do podoby s novým logem. 

 
Tht extraliga a prezentace svazového šachu 
 
KMK by ráda reagovala na množící se nedorozumění a rozdílnost představ ohledně toho, jak, kde a co 
lze z oblasti svazového šach prezentovat v jiných, než šachových médiích. Z tohoto důvodu pozvala na 
úvod schůze Petra Součka, bývalého šéfredaktora Radiožurnálu Českého rozhlasu, poradce B@R 
v oblasti PR sportu a člena KMK, aby osvětlil realistické možnosti, které jsou dosažitelné a pomohl se 
Výkonnému výboru více zorientovat. 
 
V tomto kontextu KMK považuje za důležité nastavit v první fázi kvalitní interní zpravodajství (tedy 
web, FB, základna) a jako jeden z příkladů uvede představu toho, jak lze prezentovat např. tht 
extraligu. 
 
Tht extraliga je jednou z nejvyšších výkladních skříní svazu, kterou organizuje a zaštiťuje. Čili by bylo 
dobré, aby se mohlo prostřednictvím KMK šířit co nejaktuálnější a nejzajímavější zpravodajství i v 
dalších vnitřních kanálech a mělo jistou exkluzivitu. K tomu by potřebovala KMK co „nejžhavější a 
čtivé“ zpravodajství každého kola. Toto by pak mohla aktuálně distribuovat do stávajících 
komunikačních kanálů a lidé by si pomalu zvykli, že nejčerstvější a nejzajímavější informace naleznou 
právě na svazových kanálech. K tomu je potřeba dostávat včas co nejúplnější podklady. 
 
 To se koneckonců týká i dalších akcí, zastřešovaných svazem. Je dobré si uvědomit, že KMK může 
pracovat a chce pracovat s exkluzivními informacemi aktuálního charakteru, ale bez základních 
informací (co, kdy, kde jak a proč se stalo a na koho se případně obrátit se žádostí o podrobnější 
informace) nemůže žádnou zprávu vytvořit, natož atraktivní čtivý článek. Jejich esenci se pak může 
pokoušet zviditelnit i jinde.   
 
Výroční ceny ŠSČR  2014 
 
Všichni nominanti stihli nominace dodat včas, KMK děkuje za spolupráci. V kategorii Talent roku 2014 
KMK doporučuje VV schválit oba dva nominované (na základě zdůvodnění TMK). Nominace jsou tajné 
do vyhlášení, tj. 12. - 13. 12. v Brně při MČR v bleskovém šachu.   
 
eSports – rekonstrukce webu 
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Úkolem KMK bylo i informovat eSports ohledně situace rekonstrukce webu. Díky diplomatickému 
jednání KMK čeká eSports, přestože byl vybrán jako vítěz výběrového řízení, na další vývoj bez toho, 
aniž by zatím uplatňoval nějaký nárok za provedenou práci v rámci příprav či projevoval vůli řešit tuto 
situaci nějakou ne smírčí cestou.  
  
 
Dále KMK řešila např. ČT V šachu – zamítnutí speciálu MČR v blesku (nakonec bude), problémy s 
reklamními spoty a jejich přepisy (vyřešeno), příprava smlouvy na příští rok (v jednání), v rámci 
současných možností a kapacit zajišťovala zpravodajství na svazovém webu a FB, připravila návrh 
rozpočtu na 2015 s odůvodněním, připravuje grafické materiály v souvislosti se změnou loga pro 
příští rok, vypořádala se se všemi došlými grantovými subjekty r. 2014, pokračuje v budování archivu 
fotografií (autorská práva).  
Komise zároveň zpracovává Komunikační plán na rok 2015 a žádá kolegy, aby s předstihem 
upozornili na důležité šachové akce, události a projekty, které by rádi do tohoto plánu zařadili. 
 
Usnesení 93/20: VV schvaluje nominaci výročních cen ŠSČR pro rok 2014. 
 
Usnesení 93/21: VV bere na vědomí zprávu předsedy KMK. 
 
Úkol 93/8: Dopracovat a začlenit do grafického manuálu anglickou verzi loga Czech Chess Federation.  
 
Příloha 5: Grafický logo manuál 
 

18. Zpráva předsedy KM 

Zprávu předsedy KM okomentoval J. Havlíček. 
 
Koncem října a v listopadu proběhla národní mistrovství v kategoriích HD8-16 (Čechy) a HD10-16 
(Morava). Kategorie HD8 se na Moravě oficiálně nehraje. Mistrovství Čech se hrála v Harrachově, 
pořadatelem byl ŠK Světlá nad Sázavou, Mistrovství Moravy a Slezska se hrálo v Koutech nad Desnou, 
pořadatelem byl SK Slavia Orlová. Výsledky jsou následující: 
 

Mistrovství Čech: 
H8: 1. David Adam (ŠK Libštát), 2. Koršinskij Marek (SK OAZA Praha), 3. Šnajdr Dominik (ŠK Sokol 
Klatovy) 
D8: 1. Němečková Kamila (DDM Symfonie Poděbrady), 2. Janoušková Adéla (ŠK Líně), 3. Havelková 
Beáta (QCC České Budějovice) 
H10: 1. Hák David (ŠACHklub Tábor), 2. Přibyl Viktor (ŠK PORG Praha), 3. Skýpala Ondřej (TJ AERO 
Odolená Voda) 
D10: 1. Šťastná Martina (QCC České Budějovice), 2. Lhotská Anna (SK OAZA Praha), 3. Semová Lada 
(CHESS MOST) 
H12: 1 Nagy Ladislav (QCC České Budějovice), 2. Reljič Michael (ŠK Sokol Vyšehrad), 3. Fojt Petr (ŠK 
AD Jičín) 
D12: 1. Koubová Anna Marie (ŠK Era Poštovní spořitelna), 2. Šťastná Martina (QCC České Budějovice),  
3. Otrubová Kristýna (Klub šachistů Říčany 1925) 
H14: 1. Říha Vojtěch (ŠO Hlinsko), 2. Půlpán Matěj (2222 ŠK Polabiny), 3. Mládek Richard (TJ Spartak 
Vlašim) 
D14: 1. Vítová Anna (Sokol Hradec Králové), 2. Koucha Maryam Amina (ŠK Sokol Klatovy) 3. Tůmová 
Anna (ŠACHklub Tábor) 
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H16: 1. Havelka Josef (TJ Lanškroun), 2. Szücs Matyáš (ŠK Lípa), 3. Vystrčil Martin (Klub šachistů 
Říčany 1925) 
D16: 1.Nová Michaela (2222 ŠK Polabiny), 2. Zlámaná Anna (Klub šachistů Říčany 1925), 3. Tajovská 
Martina (Sokol Buštěhrad) 
 

Mistrovství Moravy a Slezska: 
H10: 1. Vantuch Lucian (Beskydská šachová škola), 2. Kolář Jan (DDM+TJ Mohelnice), 3. Frank Adam 
(Beskydská šachová škola) 
D10: 1. Habinová Alice (ŠK Kuřim), 2. Růžičková Ema (Agentura 64 Grygov), 3. Baštincová Hana (Sokol 
Postoupky) 
H12: 1. Miča Marek (Beskydská šachová škola), 2. Očko Dominik (Mezinárodní šachová škola 
Interchess),  
3. Kureš Michael (Šachový klub Lokomotiva Brno) 
D12: 1. Richterová Julie (Šachy Zastávka), 2. Dvořáková Olga (Spartak Adamov), 3. Všetulová Viktorie 
(ŠK Staré Město) 
H14: 1. Jurásek Vojtěch (Šachový klub Lokomotiva Brno), 2. Chwistek Karel (Slezan Opava), 3. Chlebek 
Jan (Beskydská šachová škola) 
D14: 1. Dančáková Klára (Zbrojovka Vsetín), 2. Gemsová Tereza (ŠK TJ MSA Dolní Benešov), 3. 
Vaňharová Lucie (Sokol Postoupky) 
H16: 1. Lojek Marek (SK Slavia Orlová), 2. Štěpán Patrik (Beskydská šachová škola), 3. Havelka Ondřej 
(Mezinárodní šachová škola Interchess) 
D16: 1. Kubošová Jana (SK Slavia Orlová), 2. Hartingerová Martina (TJ Libina), 3. Kopcová Ludmila (TJ 
Ostrava) 
 
Úspěšnost klubů: 
Čechy:  Morava a Slezsko: 
1. QCC České Budějovice   2 – 1 – 1 1. Beskydská šachová škola   2 -1 – 2 
2. 2222 ŠK Polabiny   1 – 1 – 0 2. SK Slavia Orlová   2 – 0 – 0 
3. ŠACHklub Tábor   1 – 0 – 1 3. Šachový klub Lokomotiva Brno   1 – 0 – 1 
 
Hodnocení: 
 
Situace v národních regionech je velmi nevyvážená. Zatímco v Čechách jsou kluby vcelku vyrovnané, 
na Moravě jsou čtyři dominující kluby (BŠŠ, Orlová, Lokomotiva Brno, Interchess). Národní mistrovství 
se výrazně odlišují. MČ jsou postupový turnaj, MMaS je Open, rozdílné jsou i herní systémy a tím i 
kvalita turnajů. Celkové výsledky jsou také ovlivněny neúčastí hráčů majících přímé postupy na MČR a 
těch, co byli v té době na ME. V každém případě je potřeba pracovat na sjednocení soutěží v celé ČR, 
což již potvrdila rozšířená KM na svém jednání 6. 9. 2014 v Praze. 
 
Byly vypsány konkurzy na MČR družstev 2015 mladších i starších žáků a na MČR 2015 kategorií HD8. 
Již měsíc je vypsán konkurz na pořádání MČR mládeže HD10-16, zatím bez odezvy. 
 
Probíhá diskuze nad návrhem nového modelu dlouhodobých soutěží mládežnických družstev. 
 
Věnuji se nadále i přípravě zadání pro rekonstrukci webu, díky onemocnění GS nemám ještě podklady 
ze sekretariátu, takže to nemám ještě uzavřené. Budeme teď pracovat s J. Paukertem na konvencích 
datového modelu. 
 
Usnesení 93/22: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 
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19. Vyhodnocení projektu podpory šachových 
oddílů a kroužků   

Zprávu k vyhodnocení projektu Podpora šachových oddílů a kroužků podal Jiří Havlíček. 
 
V sezoně 2013/2014 splnilo podmínku účasti v projektu celkem 115 klubů, což je nárůst o 23 klubů  
a zapojeno bylo 1.908 mladých šachistů, což je nárůst o 436 šachistů. 
 
Je tedy evidentní, že projekt vzbuzuje aktivitu klubů, která vede k vyšší registraci žáků. 
 
V roce 2015 navrhujeme přidat do projektu 3. úroveň a to z toho důvodu, abychom podpořili aktivitu  
i našich největších center, pro které současná podoba již není dostatečně motivující, ačkoliv mají 
v získávání nových adeptů šachové hry největší potenciál. 
 
Pro příští rok navrhujeme následující podmínky projektu: 
 
1. Protože KM rozšiřuje svoji působnost i na kategorii H18, navrhujeme i v následujícím zůstat  

u hranice roku narození 1998. 

2. Taktéž požadujeme kvůli zvýšení průhlednosti a ulehčení kontroly zaslání započitatelných turnajů 

na server chess-results.com.  

3. Všechny krajské KM musí do 31. 12.2014 nahlásit všechny započitatelné turnaje, aby kluby věděly 

dostatečně dopředu, kterých turnajů se to týká. Za určitých podmínek bude možné nahlásit 

započitatelný turnaj i během roku. 

Pro rok 2015 jsem provedl odhad možného vývoje. Vycházel jsem z dosažených počtů v prvních dvou 
letech projektu. Je to patrné z přiloženého excelovského souboru. Aby byl projekt pro kluby i nadále 
zajímavý, měla by se částka na tento projekt navýšit na 1.000.000,-Kč. 
 
Pak by v případě odhadovaného vývoje, že podmínky projektu splní 137 klubů, měla dotace pro 1. 
úroveň činit 5.181,-Kč, 2. úroveň 10.362,-Kč a 3. úroveň 15.543,-Kč. Vzhledem k výsledkům 
dosaženým v roce 2014 by se mělo jednat o celkem solidní odhad. 
 
Pro následující rok také počítám s patřičnou podporou projektu na novém webu ŠSČR. 
 
V diskuzi se našla shoda ohledně úpravy některých podmínek projektu pro sezónu 2014-2015, 
materiál bude proto schválen v dohledné době per rollam. 
 
Usnesení 93/23: VV ŠSČR bere na vědomí vyhodnocení projektu Podpory šachových kroužků v roce 
2013/2014. 
 
Příloha 6: Podpora šachových oddílů a kroužků - statistika 
 
 

20.  Jmenování předsedy KR  
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V. Novotný navrhl za odstoupivšího L. Palovského jako nového předsedu Komise rozhodčích Ing. 
Petra Harasimoviče, dlouholetého člena KR a držitele nejvyššího rozhodcovského titulu IA (od r. 
2010). 
 
P. Harasimovič nebude členem VV. 
  
Usnesení 93/24:  VV ŠSČR jmenuje předsedou Komise rozhodčích Ing. Petra Harasimoviče. 
 
 

 21. Zpráva předsedy TMK 
 
M. Vokáč přednesl zprávu Trenérsko-metodické komise. 
 
Reprezentační úsek 
 
ME kategorií 8-18 proběhlo 17. - 30. 10. 2014 v Batumi (GEO). Přineslo další významné úspěchy 
v kategoriích sledovaných MŠMT. Martina Fusková vybojovala v kategorii D18 vynikající 7. místo, 
Marek Matyáš v kategorii H18 obsadil 16. místo. Oba reprezentanti patří letos věkově ještě do 
kategorie do 16 let, což dává slibné perspektivy i pro další roky. Velmi dobré výsledky zaznamenalo i 
několik dalších našich reprezentantů – Natálie Kaňáková, Zuzana Grešová, Richard Stalmach a 
Nguyen Thai Dai Van, i když v jeho případě byl jistě očekáván lepší výsledek. 
 
Celkové výsledky jsou zachyceny v následující tabulce. 
 

SNo Name Rtg FED 1 2 3 4 5 6 7 8 9 Pts. Rk. Group 

33 Marek Matyas 2200 CZE 0 1 1 0 ½ 1 ½ ½ 1 5.5 16 U18 Open 

41 Kratochvil Vit 2118 CZE 1 1 1 0 ½ 0 0 0 ½ 4.0 53 U16 Open 

8 Nguyen Thai Dai Van 2256 CZE 1 0 1 ½ 1 ½ ½ 1 ½ 6.0 15 U14 Open 

12 Vykouk Jan 2238 CZE 0 1 1 1 0 0 ½ 1 ½ 5.0 37 U14 Open 

72 Martirosyan Ara 1777 CZE 0 0 ½ 1 0 1 0 0 1 3.5 99 U12 Open 

64 Gnojek Petr 1557 CZE 0 1 1 0 0 0 1 0 ½ 3.5 94 U10 Open 

84 Nguyen Thai Dai Vinh 1319 CZE 0 0 1 0 1 0 0 1 0 3.0 106 U10 Open 

8 Stalmach Richard 1516 CZE 1 1 0 0 1 1 1 1 0 6.0 12 U08 Open 

12 Richterova Natasa 2122 CZE 1 ½ 0 ½ 1 1 0 ½ 0 4.5 27 U18 Girls 

17 Fuskova Martina 2082 CZE 1 ½ 0 ½ 1 1 ½ ½ 1 6.0 7 U18 Girls 

23 Kanakova Natalie 1945 CZE 1 0 ½ 0 1 1 1 1 ½ 6.0 11 U16 Girls 

25 Pychova Nela 1932 CZE 1 1 0 ½ 1 0 ½ ½ ½ 5.0 22 U16 Girls 

43 Ambrozova Lucie 1725 CZE 0 0 0 1 1 1 0 0 1 4.0 55 U14 Girls 

63 Vavrinkova Eliska 1495 CZE 0 0 ½ ½ 1 0 0 1 0 3.0 67 U14 Girls 

10 Gresova Zuzana 1814 CZE 1 ½ 1 1 1 1 0 0 0 5.5 13 U12 Girls 

52 Markova Kristyna 1450 CZE ½ ½ ½ 0 1 0 ½ 0 0 3.0 66 U12 Girls 

33 Vavrinkova Anna 1406 CZE 0 1 0 ½ ½ ½ 0 1 0 3.5 59 U10 Girls 

25 Fizerova Lucie 0 CZE 0 1 1 1 1 0 0 1 0 5.0 21 U08 Girls 
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Batumi je dopravně velmi náročná destinace bez přímého leteckého spojení, pozemní dojezdy 
komplikují hraniční přechody Turecko/Gruzie, jiné varianty rovněž nejsou ideální. Z pořadatelského 
hlediska ovšem byla soutěž zajištěna velmi dobře. 
 
Více v přiložené Zprávě vedoucího výpravy Davida Kaňovského. 
 
Reprezentační úsek dále zpracovával podklady pro návrh rozpočtu ŠSČR na rok 2015 a koncepční 
materiály pro další práci s reprezentanty v kategoriích mládeže a dospělých. Potvrdil dále nominace 
reprezentačních kapitánů na ocenění Šachista roku 2014 a Šachistka roku 2014. Pro ocenění Talent 
roku 2014 po velmi těšném výsledku hlasování doporučil vyhlásit dvě ocenění. 
 
Pro kategorii seniorů navrhuje TMK přijmout následující principy. 
 
1. Vítěz individuálního MČR seniorů získá podporu pro úhradu části nákladů spojených s jeho účastí 

na MS nebo ME seniorů podle jeho výběru ve výši 5.000 Kč 

2. Reprezentační družstvo ČR seniorů získá podporu pro úhradu části nákladů spojených s jeho 

účastí na MS nebo ME družstev seniorů podle jejich výběru ve výši maximálně 35.000 Kč. 

Nominace sestavy družstva a skutečná výše finanční podpory bude schvalována VV ŠSČR na návrh 

TMK ŠSČR. 

V diskuzi namítnuto, že vůbec není jasné, jak probíhá nominace družstva seniorů a doporučeno 
dopracovat. 
 
Metodika – Šachy do škol 
 
Probíhají oponentury 5. dílu Cvičebnice pro projekt Šachy do škol. Zpracování materiálů 
z mezinárodní konference Šachy do škol v Jerevanu (ARM) se zatím z kapacitních důvodů nepodařilo 
zahájit. 
 
Krajská centra talentované mládeže 
 
Garant TMK tohoto projektu Jaroslav Fiala jednal s krajskými manažery během MČech mládeže 
v Harrachově. Diskuse se zástupci moravských krajů proběhne mailově. Z těchto jednání zřejmě 
vzejde doporučení, aby v práci KCTM byla zredukována metoda finančně náročného individuálního 
tréninku ve prospěch kolektivních tréninkových akcí. 
 
Trenérský úsek  
 
Proběhla dvě jednodenní doškolení trenérů 2. třídy – 30. 10. 2014 v Harrachově a 8. 11. 2014 
v Olomouci. Absolvovalo celkem 10 trenérů 2. třídy. Vyúčtování bylo předáno sekretariátu ŠSČR. 
 
Usnesení 93/25: VVŠSČR bere na vědomí zprávu o výsledku ME mládeže 8-18 let. 
  
Usnesení 93/26: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu TMK. 
 
Úkol 93/9: Dopracovat předložené principy pro reprezentační soutěže v kategorii seniorů – TMK. 
 
Příloha 7: Závěrečná zpráva z ME juniorských družstev 2014 
 
Příloha 8: Závěrečná zpráva z MS mládeže 2014 
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Příloha 9: Závěrečná zpráva z ME mládeže 2014 
 
Příloha 10: Závěrečná zpráva z 2. reprezentačního soustředění mládeže 2014 
 
 

 22. Zpráva předsedy STK 
 
O zprávě STK informoval Petr Záruba. 
 
Dohrálo se MČR dorostenek a juniorek a polofinále MČR dorostenců a juniorů. Výsledky lze najít na 
adrese: http://www.chess-results.com/tnr148421.aspx?lan=5&art=1&rd=9&turdet=YES&wi=821. 
Seznam postupujících do MČR dorostenců a juniorů je možné najít v příslušné sekci na stránkách 
ŠSČR. 
 
Probíhá proces přípravy propozic MČR mužů a žen. 
 
Bylo schváleno doporučení VV k povolení přestupu hráčů Artemiy Gorbunov a Bystridskiy Daniil pod 
CZE federaci. 
 
Bylo schváleno doporučení VV k zamítnutí přestupu hráče Andrei Matsenko pod CZE federaci a to 
z důvodu, že hráč ještě nesplnil podmínku odehrát minimálně jednu sezónu v české lize jako cizinec. 
 
Usnesení 93/27: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu STK ŠSČR. 
 
  

23. Zpráva Legislativní komise 

O zprávě LK informoval P. Buchníček.  
 
Nepříjemnou novinkou je rezignace Antonína Továrka na předsedu LK. Vzhledem ke stále vysokému 
počtu nesplněných úkolů by se mělo personální obsazení komise co nejrychleji vyřešit. 
 
Usnesení 93/28: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu LK. 
 
Úkol 93/10: Vyřešit personální obsazení Legislativní komise – P. Buchníček a V. Novotný – co nejdříve. 
 

24. Zpráva delegáta FIDE  

Zprávu delegáta FIDE přednesl Petr Pisk 
 
Dne 24. 10. 2014 proběhla v Batumi (Gruzie) schůze nového vedení ECU. O den později, dne 25. 10. 
2014, se uskutečnil mimořádný kongres ECU. 
  
Souhrn novinek ze zasedání: 
 

http://www.chess-results.com/tnr148421.aspx?lan=5&art=1&rd=9&turdet=YES&wi=821
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Byly vytvořeny čtyři komise ECU: vzdělávací (předseda Jesper Hall, SWE), rozhodcovská (Ashot 
Vardapetyan, ARM), turnajová (Gunnar Bjornsson, ICE – ad hoc Petr Pisk, turnajový ředitel ECU), 
ženská (Almira Scripchenko, FRA). 
  
V Tbilisi (Gruzie) byl zřízen úřad prezidenta ECU, náklady na chod uhradí město Tbilisi. 
Prezident ECU pan Zurab Azmaiparashvili oznámil spolupráci s Bankou Gruzie, která přinese ECU 
během 4 let částku 200.000 EUR. 
 
Byla zřízena komise na úpravu Statutu ECU, taktéž se bude pracovat na nových ekonomických 
pravidlech v rámci ECU, což má nejvíce na starosti pan Martin Huba, prezident SŠS a hospodář ECU. 
 
ME družstev 2017 proběhne v Řecku (Neos Marmaras Chalkidiki). 
 
Bylo vyhověno rakouskému organizátorovi ME seniorských týmů 2015, kategorie mužů bude pro 
hráče od 60 let a ženská kategorie pro hráčky od 50 let. 
 
Byly vytvořeny nové stránky ECU- www.europechess.org 
   
Byl doplněn turnajový kalendář ECU, více informací je k dispozici na webu ECU v sekci kalendář. 
 
Velkým úspěchem pro český šach skončilo hlasování o pořádání ME mládeže 2016, které se nakonec 
uskuteční v Praze. 
  
Byl schválen rozpočet ECU. 
 
Pro rok 2015 na evropských akcích nebude platit v soutěžích švýcarským systémem zákaz nabízení 
remízy. 
 
Nové vedení ECU řeší řadu věcí z období minulého vedení ECU. Jelikož je minimální komunikace ze 
strany bývalého vedení (v Batumi taktéž z drtivé většiny nebyli přítomni), bylo vedení ECU donuceno 
si najmout právní pomoc. Nejvíce je vidět případ organizace ME mládeže v Budvě 2013, kde podala 
stížnost k etické komisi FIDE a k ECU Šachová federace Černé hory. Mimořádný kongres odsouhlasil 
dočasnou suspendaci bývalých funkcionářů ECU, kteří měli s případem Budvy co do činění. 
 
Usnesení 93/29: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu delegáta FIDE. 
 

25. Různé 

P. Pisk informoval o přípravách blížícího se MČR v bleskovém šachu, které proběhne stejně jako 
v loňském roce v brněnském AS Clubu v termínu 13. prosince. 
 
Usnesení 93/30: VV bere na vědomí zprávu o přípravách MČR v bleskovém šachu. 
 

26. Závěr 

V. Novotný poděkoval všem za účast a výdrž a ukončil schůzi po osmihodinovém jednání v 1:10. 
 
 
 

http://www.europechess.org/
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.....................................          ..................................... 
Zapsal:  František Štross                                     Ověřil: Viktor Novotný 
 
 
 
                                                                                                                                              

 

 
Soupis nových úkolů: 
 
Úkol 93/1: Zřídit kontakt, na který se mohou šachisté obracet se svými náměty a články, a který bude 
nápomocen při jejich zpracování a šíření v kanálech ŠSČR a případně do médií – KMK – 2015. 
Úkol 93/2: Zveřejnit na webu materiály z konference EU a sport – sekretariát – 15. 12. 2014. 
Úkol 93/3: Zajistit vhodné místo pro Konferenci ŠSČR 2015 – sekretariát – co nejdříve. 
Úkol 93/4: Vytvořit výroční zprávu VV – všichni – 2. 1. 2015. 
Úkol 93/5: Dopracovat koncepci dlouhodobé práce s mládeží – TMK – 2015. 
Úkol 93/6: Zapracovat projednané úpravy do návrhu rozpočtu 2015 – hospodář – 31. 12. 2014. 
Úkol 93/7: Projednat a upřesnit s komisemi některé otevřené kapitoly a položky rozpočtu a 
zapracovat je do návrhu rozpočtu – hospodář – 31. 12. 2014. 
Úkol 93/8: Dopracovat a začlenit do grafického manuálu anglickou verzi loga Czech Chess Federation 
– KMK. 
Úkol 93/9: Dopracovat předložené principy pro reprezentační soutěže v kategorii seniorů – TMK. 
Úkol 93/10: Vyřešit personální obsazení Legislativní komise – P. Buchníček a V. Novotný – co nejdříve. 
 
Přílohy: 
 
Příloha 1: Zápis z 92. schůze VV 
Příloha 2: Plán práce VV ŠSČR na 1. pololetí 2015 
Příloha 3: Termínový kalendář 
Příloha 4: Koncepce reprezentace na období 2015-2016 
Příloha 5: Grafický logo manuál 
Příloha 6: Podpora šachových oddílů a kroužků – statistika 
Příloha 7: Závěrečná zpráva z ME juniorských družstev 2014 
Příloha 8: Závěrečná zpráva z MS mládeže 2014 
Příloha 9: Závěrečná zpráva z ME mládeže 2014 
Příloha 10: Závěrečná zpráva z 2. reprezentačního soustředění mládeže 2014 
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